

Terms & Conditions

الشروط والأحكام

1. Residential services are designed for regular Home use only, Commercial and Legal entities are not eligible for these services. In case of any violations or misuse in such a way that will harm the Company or any of its consumers or using the services for any purpose other than what it is designed for, the Company reserves the right to take the necessary legal actions, including the total or partial suspension of the service with the consumer bearing any expenses arising from such misuse.
 2. The monthly subscription fee is SR 99 for 6 months
 3. For new installation only on FTTH. Migration of voice customers to FTTH broadband not eligible for this campaign
 4. A 24-month contract is applied and the penalty is applicable 500 SR in case of non-compliance for the duration of the contract.
 5. When the offer ends, the regular fee will charged.
1. تم تصميم الخدمات المنزلية للاستخدام المنزلي العادي فقط، ولا يحق للكيانات التجارية والقانونية استخدام هذه الخدمات. وفي حالة وجود أي خلل أو سوء استخدام بذلك على النحو الذي يضر بالشركة أو أحد عملائها أو الإخلال بالآداب العامة أو إساءة استخدامها بأي شكل من الأشكال فإن للشركة الحق باتخاذ الإجراءات التي تراها مناسبة لضمان حقوقها بما فيها إيقاف الخدمة كلياً أو جزئياً مع تحميل العميل المبالغ الناتجة عن إساءة الاستخدام.
 2. سعر الاشتراك الشهري 99 ريال لمدة 6 أشهر
 3. للتأسيس الجديد فقط على باقات الانترنت المنزلية التي تعمل على تقنية الالياف البصرية.
 4. الالتزام بعقد 24 شهر، يطبق الشرط الجزائي 500 ريال في حال عدم الالتزام بمدة العقد.
 5. عند انتهاء العرض سيتم احتساب رسوم الباقات الاعتيادية.